
 

MEMO 
 

Voor : Gemeenteraad, Fractie PRO Sliedrecht t.a.v. mevrouw M. Stam 
 

Van : Wethouder Spek 

 
Datum : 15 februari 2021 

 
Betreft : Beantwoording aanvullende technische vragen Bestemmingsplan fietspad 

Craijensteijn 

 

 
 
Op zaterdag 13 februari 2021 heeft mevrouw M. Stam, raadslid namens de fractie van PRO 

Sliedrecht, aanvullende technische vragen gesteld over het bestemmingsplan 'Fietspad 
Craijensteijn'. 

 

Hieronder zijn de vragen voorzien van reacties.  
 

Vraag 3: 
Wij hebben een verslag in handen gekregen van een overleg met de klankbordgroep op 2 
december 2020. Hierin wordt gesproken over de kap van 'naar verwachting circa 65 bomen'. De 
vergunning is echter aangevraagd voor de kap van 30 bomen. betekent dit dat er 35 bomen 
worden verplaatst dan wel niet kapvergunningsplichtig zijn of is hier een andere reden voor? 
 
Vraag 4: 
Kan het college specificeren hoeveel bomen gekapt worden zonder dat hier een kapvergunning 
voor nodig is (dus onvolgroeide bomen die al gekapt worden zonder de kans te hebben gehad om 
groot te worden) en hoeveel bomen er verplaatst worden? 
 
Antwoord 3 en 4: 

De kapvergunningplicht geldt voor alle ingrijpende handelingen aan een boom, of het nu kappen 
of verplanten is. Voor gemeentelijke bomen geldt de kapvergunningplicht bovendien pas boven 

een stamomtrek van 40 cm op 1,30 meter hoogte. In dit geval worden er negen bomen verplant, 

waarvan alleen de drie moerascypressen kapvergunningplichtig zijn. Verder worden er 61 bomen 
gekapt, waarbij voor 27 bomen een kapvergunning is afgegeven.  

 
Vraag 5: 
Binnen welke termijn worden de gekapte bomen vervangen? 
 
Antwoord 5: 

De nieuwe bomen kunnen worden geplant in het eerste plantseizoen na oplevering van het 
nieuwe fietspad. 


